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مبینا فلاح عضو تیم ملی تیراندازی با کمان:

تلاش می کنم از پاریس دست پر برگردم 

 مبینا فلاح عضو تیم ملی تیراندازی با کمان در خصوص کسب سهمیه 
المپیک ۲۰۲۴ پاریس اظهار داش��ت: برای رس��یدن به این سهمیه روزهای 
پرفش��اری را س��پری کردم. دو س��ال مدام در اردو بودم و روزی ۱۶ ساعت 
ب��دون وقفه تمرین کردم. دوره خیلی س��ختی بود اما خوش��حالم که پایان 
خوبی داش��ت هم به مدال نقره کاپ جهانی ختم شد و هم سهمیه المپیک 

به دست آمد.
کماندار تیم ملی در ادامه با اش��اره به برنامه هایش در بازی های المپیک 
پاریس عنوان کرد: هدف اول من کس��ب سهمیه بود که خوشبختانه محقق 
شد اما برای المپیک هم بدون برنامه نیستم. دوست دارم و هدفم این است 
حالا که موفق به کس��ب سهمیه شدم با دس��ت پر از پاریس برگردم. شاید 
سخت باشد اما هدفم قرار گرفتن روی سکوی المپیک است. با این هدف هر 

روز تمرین می کنم و امیدوارم نتیجه خوبی را هم رقم بزنم.

بی تفاوتی مدیران مس رفسنجان؛

جدایی نویدکیا جدی تر شد
تی��م فوتبال مس رفس��نجان در آغ��از لیگ بیست وس��وم کار خود را با 
س��اکت الهامی ش��روع کرد اما نتایج ضعیف در نیم فص��ل اول، مدیران این 
 تی��م را مجاب کرد که با او قطع همکاری کنند. مس در نیم فصل اول فقط

 ۱۲ امتیاز کسب کرد.
در تعطی��لات نیم فصل لیگ مدیران مس به دنبال س��رمربی جدید و با 
س��عید دقیقی سرمربی کنونی باشگاه ش��مس آذر قزوین هم به توافق  اولیه 
رس��یدند اما با توجه به برآورده نش��دن خواسته های این س��رمربی، انتقال 
دقیقی به س��رانجام نرس��ید. در نهایت  نارجی پوشان به سراغ محرم نویدکیا 

سرمربی سابق سپاهان رفتند.
در ش��روع نیم فصل دوم لیگ بیست وسوم تیم مس رفسنجان با هدایت 
محرم نویدکیا توانس��ت عملکرد راضی کننده ای داش��ته باشد. آنها حتی به 
فینال جام حذفی ایران هم رس��یدند اما با شکست مقابل سپاهان در فینال، 
از رس��یدن به جام قهرمانی بازماندند. نویدکیا پس از اتمام فصل جلسه ای با 
مدیران باشگاه داشت و تنها خواسته این سرمربی تعیین بودجه برای جذب 

بازیکن برای فصل جدید بود که مدیران مس پاسخ قطعی به او ندادند.
شنیده ها حاکی از آن است که محرم  نویدکیا قصد دارد از نارجی پوشان 
جدا شود و تصمیم او این بار بسیار جدی است. از گل گهر سیرجان به عنوان 

مقصد بعدی او یاد می شود.

ستاره ذوب چگونه پیراهن آبی پوشید؟

فاصله پیشنهاد استقلال و پرسپولیس به اسلامی؛ 
۱۰ میلیارد ناقابل 

محمدحس��ین اسلامی با پرسپولیس به توافق نرسید تا بعد از مذاکره با 
استقلال پیراهن این تیم را در فصل آینده بر تن کند.

به گزارش ایرنا، محمد حس��ین اس��لامی از جمله بازیکنان مهم نقل و 
انتقالات تابس��تانی فوتبال ایران محسوب می شد. هافبک- مهاجم ۲۳ ساله 
ذوب آهن که از آکادمی باش��گاه اصفهانی رشد کرد، به لیگ برتر و تیم ملی 
رسید و تا همین چند روز قبل هم بحث حضورش در استقلال و پرسپولیس 

مطرح بود.
اس��لامی که همزمان با پرسپولیس و استقلال مذاکره می کرد، سرانجام 

پیراهن آبی را برای ادامه فوتبال خود انتخاب کرد.
پرس��پولیس در مذاکره با اس��لامی مبلغ ۲۰ میلیارد تومان را به عنوان 
بالاتری��ن پیش��نهاد مطرح ک��رد اما مورد قب��ول این بازیکن ق��رار نگرفت. 
گفته می ش��ود اس��لامی در مذاکره با مس��ئولان پرس��پولیس تأکید کرده 
 ب��ود که ب��ا مبلغی کمت��ر از ۳۰ میلیارد توم��ان حاضر به امض��ای قرارداد

 نیست.
حالا خبر می رسد که باش��گاه استقلال توانسته خواسته های اسلامی را 
برای امضای ق��رارداد برآورده کند. یعنی ۳۰ میلیارد تومان برای یک فصل. 
 رقم��ی که اختلاف آن با پیش��نهاد پرس��پولیس ۱۰ میلی��ارد تومان ناقابل

 است.

غلامرضا نوروزی دبیرکل ستاد ملی مبارزه با دوپینگ:

ورزشکاران راه یافته به پارالمپیک پاریس آماده 
تست دوپینگ باشند

دبیرکل س��تاد ملی مبارزه ب��ا دوپینگ از آغاز فرآین��د نمونه گیری از 
ورزشکاران پارالمپیکی از روز دهم تیرماه، خبر داد.

غلامرضا نوروزی دبیرکل س��تاد ملی مبارزه با دوپینگ در گفت وگو با 
ایرنا، در خصوص نظارت ستاد ملی مبارزه با دوپینگ بر ورزشکاران کشورمان 
که در پارالمپیک پاریس، ش��رکت خواهند کرد، اظهار داشت: تاکنون قریب 
به ۹۰ ورزش��کار پارالمپیکی در قالب رشته های انفرادی و تیمی توانسته اند 
س��همیه پارالمپیک را کس��ب کنند که برنامه ری��زی جامعی برای آموزش و 

انجام نمونه گیری برای آنها انجام شده است.
دبیرکل ایران نادو در خصوص ش��رایط خاص ورزش��کاران پارالمپیکی، 
گفت: با توجه به اینکه بیشتر این ورزشکاران ممکن است از داروهای متعدد 
اس��تفاده کنند، لازم است نس��بت به انجام مشاوره در خصوص منع مصرف 
داروه��ا و یا تکمیل فرم TUE )معافیت مصرف درمان( اقدام کنند تا دچار 

محرومیت نشوند.
وی در خصوص زمان آغاز فرآیند نمونه گیری از این ورزشکاران، عنوان 
کرد: طبق برنامه ریزی همکاران من در س��تاد ملی مبارزه با دوپینگ از دهم 
تیرماه فرآیند نمونه گیری از این ورزش��کاران آغاز ش��ده  و افس��ران کنترل 
دوپین��گ ایران نادو، از ورزش��کاران پارا قایقران��ی نمونه گیری خواهند کرد. 
ضمن اینکه تمامی ورزش��کاران دارای س��همیه پارالمپیک تا روز اعزام باید 
ضم��ن مراقب��ت از خود، آمادگی برای نمونه گیری توس��ط افس��ران کنترل 

دوپینگ را داشته باشند.

خبـــرخبـــرنامه

 آخرین امید رضا دهدار برای حضور در المپیک 
از بین رفت 

 رضا دهدار وزنه بردار دسته ۱۰۲ کیلوگرم در آخرین فرصت برای حضور 
در المپیک در جام جهانی تایلند عملکرد قابل قبولی نداشت و با سقوط در 
رنکین��گ جهانی حضور در المپیک را از دس��ت داد. ده��دار در رده یازدهم 
رنکینگ دس��ته ۱۰۲ کیلوگرم قرار گرفت و طبق سیس��تم کس��ب سهمیه 
المپی��ک تنها ۱۰ وزنه ب��ردار اول هر وزن به هم��راه بهترین نفرات هر قاره 

سهمیه المپیک می گیرند.
در واق��ع در رنکینگ اصلی از هر کش��ور تنها یک وزنه بردار حضور دارد 
و در صورت��ی که در یک وزن دو وزنه بردار حضور داش��ته باش��ند از س��وی 
فدراس��یون جهانی وزنه برداری یک نفر از آن ها حذف خواهند ش��د. حالا در 
 فاصله یک م��اه مانده تا المپیک پاریس فدراس��یون جهانی وزنه برداری نام 
 دو وزنه ب��ردار م��رد از کش��ور بلاروس را از لیس��ت نفراتی ک��ه در رنکینگ

 ۱۰ نف��ره المپیک هس��تند را حذف کرده و تنها ی��ک وزنه بردار مرد از این 
کشور را نگه داشته است.

فدراس��یون جهان��ی در دس��ته ۱۰۲ کیلوگرم یک وزنه ب��ردار را که در 
رنکینگ جهانی در جایگاه پنجم قرار داش��ت را برای حضور در المپیک نگه 

داشت اما در دسته ۸۹ کیلوگرم و فوق سنگین دو وزنه بردار را حذف کرد.

جدایی فرشاد فرجی پرسپولیسی قطعی شد
با پایان یافتن مس��ابقات لی��گ برتر، قرارداد فرش��اد فرجی مدافع تیم 
پرس��پولیس هم با این تیم به پایان رس��ید. به نظر می رس��د قرارداد بازیکن 
پرس��پولیس تمدید نخواهد ش��د تا این بازیکن بعد از چند فصل حضور در 

جمع سرخپوشان از این تیم جدا شود.
این در حالیس��ت که مسئولان باش��گاه پرسپولیس تماسی هم با فرجی 
برای تمدید قرارداد نگرفتند و به نظر می رسد که دوران حضور این مدافع در 

تیم پرسپولیس به پایان رسیده باشد.
فرجی با پیش��نهادی از تیم س��پاهان روبرو شده و در صورت رسیدن به 
توافق��ات کلی، این بازیکن فصل آینده در دیار زاینده رود و در تیم س��پاهان 

بازی خواهد کرد.

شکایت باشگاه آلومینیوم از تراکتور
آلومینی��وم اراک از باش��گاه تراکت��ور بابت مذاکره با مجتبی حس��ینی 

شکایت کرد.
به گزارش ایس��نا، باشگاه آلومینیوم اراک از باشگاه تراکتور بابت مذاکره 

با مجتبی حسینی شکایت کرد.
محم��د رجائیان، مدیرعامل آلومینیوم اراک با تایید این خبر اظهار کرد: 
مجتبی حس��ینی با ما قرارداد دارد اما باش��گاه تراکتور با او مذاکره کرده که 
این کار غیرحرفه ای اس��ت. به دلیل این رفتار از باش��گاه تراکتور به کمیته 

اخلاق شکایت خواهیم کرد.
او ادامه داد: حس��ینی فصل گذشته نتایج خوبی با آلومینیوم کسب کرد 
و همین باعث ش��د تیم های زیادی خواهان جذب او باشند اما روش مذاکره 

بین تیم هایی که مجوز حرفه ای دارند صحیح نیست.

نامه نگاری استقلالی ها برای جذب قائدی
تیم فوتبال استقلال تهران برای جذب مهدی قائدی مهاجم سابقش به 

باشگاه اماراتی نامه زد.
گفتنی اس��ت ، مس��ئولان اس��تقلال در روزهای اخیر مذاکرات را برای 
جذب مهدی قائدی با باشگاه شباب الاهلی آغاز کرده اند و حتی با این باشگاه 

نامه نگاری رسمی هم انجام داده اند.
قرار اس��ت مدیران استقلال جلس��ه ای را با مدیران شباب الاهلی برگزار 
می کنن��د ت��ا بتوانند ش��رایط حضور این بازیک��ن را در ای��ران فراهم کنند. 
استقلالی ها به دنبال این هستند که قائدی را یک فصل به صورت قرضی در 
اختیار داشته باشند تا بتوانند در پایان فصل با فعال کردن بند خرید دائمی 

او را جذب کنند.
مذاکرات استقلال و قائدی در جریان است و آبی پوشان برای جذب این 

بازیکن باید مبلغ قابل توجهی هم پرداخت کنند.

پرسپولیس ۱8۰ میلیارد تومان گرانتر از استقلال
تیم فوتبال پرسپولیس »بیش��ترین رشد قیمتی« را در لیگ برتر ایران 
تجربه کرد.به گزارش خبرگزاری  فارس، سایت ترانسفر مارکت در جدیدترین 
بروزرس��انی اش اعلام کرد که ارزش لیگ برتر فوتبال ایران به ۱۲۳ میلیون 

یورو افزایش یافت.
لیگ برتر ایران با رش��د ۱۳ میلیون یورویی تقریب��ا ۸5۰ میلیارد تومان 
رش��د قیمتی نس��بت به فصل گذشته داشته اس��ت. در فصل گذشته لیگ 
 فوتب��ال ای��ران ۱۱۲ میلی��ون یورو ارزش داش��ت. پرس��پولیس ب��ا ارزش 
 ۱۴.۴۸ میلی��ون ی��ورو گ��ران ترین تیم ایران بود. اس��تقلال ه��م با ارزش 

۱۳.۳۰ میلیون یورو در رده دوم قرار داشت.
بر اس��اس ارزش گذاری جدید س��ایت ترانس��فر مارکت، پرس��پولیس 
 بیش��ترین رش��د را نس��بت به تیم ه��ای دیگ��ر ایران داش��ته و ب��ا ارزش

 ۱۶.۸5 میلیون یورو گران قیمت ترین تیم ایران ش��د.  ارزش سرخپوش��ان 
پایتخت تقریبا ۱۶۰ میلیارد تومان افزایش یافته است.

اس��تقلال با ارزش ۱۳.۹5 میلیون یورو در رده دوم ایس��تاد و با افزایش 
قیمت تقریبا ۴۰ میلیارد تومانی مواجه ش��ده اس��ت. فاصله پرس��پولیس با 

استقلال از لحاظ ارزش مالی تقریبا ۱۸۰ میلیارد تومان است.

2۰ تیر؛ اولین جلسه رسیدگی به شکایت 
پرسپولیس از بیرانوند

اولین جلس��ه رسیدگی به شکایت باشگاه پرسپولیس از علیرضا بیرانوند 
در تاریخ ۲۰ تیرماه برگزار خواهد شد.

 به گزارش تس��نیم، پس از فس��خ ق��رارداد یک طرفه قرارداد از س��وی 
علیرض��ا بیرانوند،  باش��گاه پرس��پولیس از ای��ن بازیکن ب��ه کمیته وضعیت 
فدراس��یون فوتبال ش��کایت کرد و قرار است چهارش��نبه ۲۰ تیرماه، اولین 

جلسه رسیدگی به این پرونده در این کمیته برگزار شود.

درباره انتخاب سرمربی اسپانیایی به جای اوسمار ویه را اسماعیل حلالی پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس 

گفت: گاریدو مربی ش��ناخته ش��ده ای اس��ت و باید به 
 او فرص��ت داد ت��ا در پرس��پولیس کار خ��ود را دنبال 

کند .
وی درباره سیاس��ت رضا درویش مدیرعامل باشگاه 
پرس��پولیس مبنی بر حفظ بازیکنان فعلی تیم و سپس 
ورود ب��ه پروژه جذب بازیکن جدید تاکید کرد: به نظرم 
دیدگاه درس��تی اس��ت اما می توانند موازی با همدیگر 
پیش بروند تا بازیکنانی که تصمیم به جدایی گرفته اند 
را کنار گذاش��ته و با نفرات جدید ق��رارداد امضا کنند. 
حف��ظ تیم خ��وب خیلی وجواب اس��ت ام��ا جذب نفر 

جایگزین نیز اهمیت دارد.
حلالی درباره فسخ یکطرفه قرارداد از سوی علیرضا 
بیرانوند گفت: فوتبال حرفه ای به بیرانوند حق هرگونه 
انتخاب می دهد اما همان فوتبال حرفه ای آداب جدایی 
را هم یاد داده اس��ت که بیرانون��د اصلا توجه نمی کند. 
قطعا ش��خصیت پرس��پولیس پذیرای چنین رفتارهایی 
نیس��ت و خیلی واضح هم می بینی��د که هوادار دیگر او 
را نمی خواهد. بیرانوند بیراهه را چس��بیده است و شاید 
لازم است کمی به خودش توجه عمیق کند تا بداند این 
تصمیم ها خیلی راحت می تواند سرنوشت ورزشی اش را 

کاملا تغییر دهد.

جمیل لطف الله نسبی سرمربی تیم ملی تنیس روی 
میز گفت: فدراسیون تنیس روی میز همه چیز را برای 
م��ا فراهم کرد و ب��رای اولین بار م��ا از طریق رنکینگ 

توانستیم کسب سهمیه کنیم.
وی در گفت وگو با ایرنا درباره کسب سهمیه المپیک 
نوشاد عالمیان، اظهار داشت: نوشاد کسب سهمیه خود 
را ب��ا صع��ود به مرحله س��ی و دوم در مس��ابقات گرند 
اس��مش عربستان قطعی کرد. او اگر در مسابقات بعدی 
حض��ور یافت، برای ارتقای رنکینگ و س��یدبندی خود 
ش��رکت کرد تا در جای بهت��ری در بازی های المپیک 

قرار بگیرد.
وی افزود: در حال حاضر رنکینگ نوش��اد 5۲ اس��ت 
و نیم��ا در رده ۱۷۳ جهان قرار دارد. ما مثل المپیک ریو 
توانس��تیم دو س��همیه در بخش انفرادی داش��ته باشیم. 
هرچند در بخش تیمی ش��انس داش��تیم و در مسابقات 
جهانی کره جنوبی می توانستیم در بخش تیمی سهمیه 
کس��ب کنیم اما مولفه هایی چون برد و باخت حریفان و 
 ش��رایط مختلف جس��می و روحی و آب و هوایی دخیل

 بود.
س��رمربی تیم ملی تنی��س روی میز عن��وان کرد: 
کسب سهمیه تیمی المپیک سخت است و گفته بودیم 
ک��ه رزرو بودی��م و اگر تیمی انصراف ده��د به المپیک 

می رویم اما چنین چیزی محال است.
وی ادامه داد: تمامی بازیکنان برتر دنیا در المپیک 
حض��ور دارند و همه آنه��ا خوب و قوی هس��تند. باید 
ببینی��م که قرعه بچه های ما در ج��دول چطور خواهد 
ش��د و در کجای جدول قرار می گیرند. روحیه و شرایط 

بازیکن��ان و خیلی از موارد دیگ��ر می تواند روی پینگ 
پنگ ب��ازان ما اثر بگذارد اما ما س��عی می کنیم تا نتایج 

خوبی را در بازی های المپیک ثبت کنیم.
لطف الله نس��بی یادآور ش��د: در المپیک ریو به یاد 
دارم که س��رمربی بانوان به مس��ابقات اعزام نش��د زیرا 
اعلام کرده بودند که به ازای هر دو بازیکن یک سرمربی 
به مس��ابقات اعزام می شود و امسال هم با پیگیری های 
فدراس��یون تنی��س روی میز س��رمربی به مس��ابقات 

گزینشی اعزام شد.
وی ادامه داد: نیما و نوش��اد عالمیان پس از کسب 

س��همیه المپیک در مسابقات باش��گاهی ایران شرکت 
کردند. یک س��ری تست های پزش��کی دارند که در این 
چند روز انجام می ش��ود و تس��ت دوپین��گ می دهند. 
اردوی تی��م ملی تنیس روی میز ه��م ۱۴ تیر ماه آغاز 

می شود تا زمان اعزام ادامه دارد.
رئیس فدراس��یون تنیس روی میز با تشکر ویژه از 
فدراسیون تنیس روی میز گفت: فدراسیون همه چیز را 
برای ما فراهم کرد و برای اولین بار ما از طریق رنکینگ 
توانستیم کسب سهمیه کنیم و در اینجا باید از حامیان 

مالی هم تشکر کنم.

س��تار همدانی پیشکس��وت اس��تقلال در وضعیت 
اس��تقلال برای ش��روع فص��ل جدید گفت: اس��تقلال 
بای��د از تجربیات تلخ فصل پی��ش درس گرفته و خود 
را آم��اده ش��روع لیگ کند. اس��تقلال برخ��لاف فصل 
پی��ش بای��د با آرام��ش کاره��ا را پیش بب��رد خصوصا 
در زم��ان نق��ل و انتقالات که می تواند حس��اس ترین 
روزهای اس��تقلال را تش��کیل ده��د. بنابرای��ن باید با 
دق��ت و بدون عجله و ب��ازار گرمی های موجود بهترین 
 نف��رات را ج��ذب کرد تا بتواند با قدرت لیگ را ش��روع

 کند.

وی افزود : اس��تقلال باید در سه جبهه مبارزه کند. 
لی��گ داخلی ، مس��ابقات جام حذف��ی و لیگ نخبگان 
آس��یا که همه آنها برای آبی پوشان مهم هستند و کادر 
 فن��ی وبازیکنان نمی خواهند به راحتی موفقیت در این 
س��ه جام را از دس��ت بدهند. بنابراین باید نقاط ضعف 
پوش��ش داده ش��ود و کادر فنی می داند ک��ه در کدام 

خطوط نیاز به بازیکنان جدید دارد.
وی ادام��ه داد: اس��تقلال در خ��ط دف��اع نی��از به 
تقوی��ت دارد و بای��د ضعف ه��ای این نقطه حس��اس 
برطرف ش��ود تابه راحتی دروازه اس��تقلال باز نش��ود   

در خ��ط هافبک اس��تقلال کمبود زیادی را به چش��م 
 دی��د و مصدومی��ت مهدی پ��ور کار را برای اس��تقلال 
سخت تر کرد و نکونام باید دو هافبک طراح و پر انرژی 
را ب��ه خدمت بگیرد ت��ا بتواند قدرت خط میانی تیمش 
را دو چن��دان کند و در خط حمله ه��م نیاز به مهاجم 
وج��ود دارد. یادم��ان باش��د بخش��ی از گل های فصل 
قبل اس��تقلال را مدافعان و هافبک ها به ثمر رس��اندند 
بنابرای��ن باید یک یا دو مهاجم ش��اخص به اس��تقلال 
 اضافه ش��وند ت��ا کمبود آبی ها در خ��ط حمله برطرف

 شود .

اسماعیل حلالی پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس:

باید به مربی جدید پرسپولیس فرصت داد

جمیل لطف الله نسبی سرمربی تیم ملی تنیس روی میز :

فدراسیون همه چیز را برای ما فراهم کرد

ستار همدانی پیشکسوت استقلال :

استقلال در تمام خطوط باید تقویت شود


